
Protokół Nr XIV/2011  

z obrad XIV sesji Rady Powiatu w Nidzicy IV kadencji,  

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza  

w dniu 31 stycznia 2012 r.  

   

Ad. 1.  

Przewodniczący Rady – p. Grzegorz Napiwodzki o godzinie 12:04 otworzył sesję, a następnie przywitał 

zaproszonych gości oraz radnych powiatu, Pana Patryka Kozłowskiego – Radnego Sejmiku 

Województwa,  Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej w Nidzicy – Marka Kierzkowskiego, Pana 

Wicestarostę, dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, wydziałów Starostwa Powiatowego, 

przedstawicieli prasy, radia oraz wszystkich przybyłych. Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 

protokołu. 

P. Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że porządek obrad sesji dostarczony został radnym wraz z 

materiałami sesyjnymi. Zapytał, czy są do niego uwagi. 

 

Porządek obrad sesji został przyjęty stosunkiem głosów: 14 – „za”, 0 – „przeciw”   

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działalności Rady za 2011r. 

6. Przedstawienie planów pracy stałych komisji Rady Powiatu na rok 2012.  

7. Sprawozdania stałych komisji Rady Powiatu z działalności w II półroczu 2011r.  

8. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Powiatu Nidzickiego. 

9. Podjęcie uchwał w  sprawach: 

1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2012-2025, 

2) zmian w budżecie powiatu na rok 2012, 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski. 

 

Ad. 2.  

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie było. Został przyjęty jednogłośnie.  

 

P. Ewa Gałka Prezes, PSOUU Koło w Nidzicy zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego Rady 

Powiatu o wyrażenie zgody na zabranie głosu, poza porządkiem obrad. 

 

P.G. Napiwodzki wyraził zgodę na zabranie głosu.  

 

P. Ewa Gałka zwracając się do radnych i zgromadzonych serdecznie zaprosiła do wzięcia udziału w „ 

XIV Wencie Dobroczynnej” organizowanej przez Akcję Katolicką Archidiecezji Warmińskiej. Dodała, 

że tegoroczna Wenta odbędzie się w dniu 18.02.2012r. w sali koncertowej Państwowej Szkoły 

Muzycznej w Olsztynie. W programie wystąpi m.in. Emilian Kamiński, zespół romski Hitano.  Ponadto 

zaplanowana jest aukcja obrazów, darów i loteria fantowa. Honorowym patronatem tegoroczną Wentę 

otoczyli Metropolita Warmiński ks. Abp Wojciech Ziemba, Prezes Zarządu Akcji Katolickiej w Polsce 

Halina Szydełko oraz Wicestarosta Lech Brzozowski i burmistrz Nidzicy Dariusz Szypulski .  
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P.E. Gałka zaznaczyła, że  beneficjentem tegorocznej Wenty jest PSUU Koło Terenowe w Nidzicy przy 

ul. Krzywej 8. Środki pozyskane z Wenty zostaną przeznaczone na prace wykończeniowe nowego 

obiektu PSUU i zagospodarowanie terenu  na plac zabaw i kącik dla zwierząt.   

 

P.W. Słupski dodał, że podczas licytacji będzie można zakupić, m.in. pióro pani Anny Komorowskiej. 

 

P.S. Rabczyński zwrócił się z zapytaniem do p. E. Gałki, po raz który odbywa się Wenta? 

 

P.E. Gałka odpowiedziała, że Wenta organizowana jest po raz czternasty ale po raz drugi beneficjentem 

Wenty jest Stowarzyszenie PSOUU Koło w Nidzicy. 

 

Ad. 3. 

Pan Wicestarosta złożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu Powiatu oraz wykonania 

uchwał Rady. Stanowi ono załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 4. 

p. Krzysztof Skurczyński zwrócił się z następującymi zapytaniami: 

 

1) Jakie są wnioski z przeprowadzonej kontroli ZOZ? 

2) Jak wygląda kwestia nasadzania drzew na odcinku Nibork Drugi– Wólka Orłowska? 

3) Ile pieniędzy pozyskały szkoły z różnych programów? 

4) Sprawa CKP , proszę wyjaśnienie co z tymi 11 tys. litrami  paliwa? 

 

P. S. Skurczyński zwrócił się do Przewodniczącego Rady z prośbą o zaproszenie na najbliższą Komisję Oświaty dyr. 

PUP p. Aleksandrę Nowogórską. 

P. G. Napiwodzki przekazał wniosek radnego Skurczyńskiego do Przewodniczącego Komisji Oświaty p. Leszka 

Chojnackiego. 

 

Więcej zapytań i interpelacji nie zgłoszono. 

 

P. Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania będą udzielone w punkcie 10. 

 

Ad.  5. 

Przewodniczący Rady przedłożył sprawozdanie z działalności Rady Powiatu w roku 2011. Stanowi ono załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 

 

Pytań odnośnie sprawozdania nie było. 

 

Ad. 6. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu przewodniczącym komisji stałych Rady Powiatu celem przedłożenia planów 

pracy komisji na rok 2012. Jako pierwsza głos zabrała p. Ewelina Szymańska. Przedstawiony przez Przewodniczącą 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska plan pracy 

komisji na rok 2012 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Uwag odnośnie planu pracy komisji nie było. 

 

Następnie plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy 

Rodzinie na 2012 rok odczytał przewodniczący Leszek Chojnacki. Stanowi on załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

Pytań i uwag odnośnie planu pracy tej komisji nie było.  
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Ad. 7. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu przewodniczącym komisji stałych Rady Powiatu celem przedłożenia sprawozdań 

z działalności w II półroczu 2011 r. Jako pierwsza głos zabrała przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska p.Ewelina Szymańska i odczytała sprawozdanie, które  stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

P. Z. Napiórkowski zadał pytanie Przewodniczącej Komisji, co wynika z analizy potrzeb inwestycyjnych? 

 

Odpowiedzi na to pytanie w pierwszej kolejności udzielił Wicestarosta, wyjaśnił, że potrzeby inwestycyjne są bardzo 

duże, na ponad 50 mln zł. Na rok 2012 zaplanowane jest dokończenie Schetynówki w Gminie Kozłowo tj. 

Przebudowa drogi powiatowej nr 1552N Zakrzewo – Zalesie – Zaborowo. 

 

P. G. Napiwodzki dodał, że z tej analizy wynikają podjęte decyzje zawarte budżecie powiatu na 2012r. i Wieloletnim 

Planie Inwestycyjnym. 

 

P. E.Rozmus stwierdził, że owocem tej analizy są też podjęte uchwały przez Radę Powiatu. 

 

Następnie sprawozdanie z działalności w II półroczu 2011r. Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, 

Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie odczytał Przewodniczący Komisji Leszek Chojancki.  Stanowi ono załącznik nr 

8 do niniejszego protokołu.  

Pytań odnośnie sprawozdania nie było. 

 

Następnie zabrał głos Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Wernik i odczytał sprawozdanie Komisji z 

działalności w II półroczu 2011r.  Stanowi ono załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Pytań odnośnie sprawozdania nie było. 

 

Ad. 8. 

Gos oddano inspektorowi w Wydziale Zarządzania Kryzysowego, Obrony Cywilnej i Spraw Obronnych – p. 

Zbigniewowi Malinowskiemu, który w imieniu Starosty złożył sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku Powiatu Nidzickiego. Stanowi ono załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

P. Z. Napiórkowski zwrócił się z pytaniem o jakim bezpieczeństwie jest mowa przy ul. Kościuszki? 

 

P. R. Radzymiński stwierdził, że chodzi bezpieczeństwo w ruchu drogowym obok nowo wybudowanego parkingu 

przy Mini Markecie. Tam zatrzymują się samochody dostawcze i klientów. Istnieje więc zagrożenie w ruchu 

drogowym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu G. Napiwodzki ogłasza przerwę. 

 

Przewodniczący Rady wznawia obrady o godz. 13
08

. 

 

Ad. 9. 1) 

Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz krótko przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2012-2025. Zaznaczyła, że w/w projekt 

szczegółowo omawiany był na komisjach i żadna z komisji nie wniosła do niego uwag. 

Uwag i pytań nie było. 

 

Rada, w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2012-2025. 
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Ad. 9. 2) 

Skarbnik Powiatu przedstawiła kolejny  projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2012. Również stwierdziła, że zawarte zmiany do w/w uchwały były omawiane podczas obrad 

stałych komisji. Żadna też z komisji nie wniosła do niego uwag. 

 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2012. 

 

Ad. 9. 3)  

P. Renata Mróz  omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Nidzica. Dodała, że również i ten projekt uchwały był omawiany na komisjach. Przypomniała, że 

dotyczy on współfinansowania na 2012r. Centrum Edukacji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w 

Nidzicy, z którego korzysta pod nadzorem Koordynatora p.Jacka Gnidzińskiego zarówno młodzież 

gimnazjalna jak i ponadgimnazjalna Powiatu Nidzickiego. 

 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Nidzica. 

 

Ad. 10 

Pan Wicestarosta Lech Brzozowski w pierwszej kolejności przedstawił radnym wyłonionego w drodze konkursu  

nowego pracownika Starostwa tj. kierownika Wydziału Komunikacji – p. Grzegorza Gromańskiego, następnie  

udzielił odpowiedzi na zapytania p. Krzysztofa Skurczyńskiego: 

1) odnośnie przeprowadzonej kontroli w ZOZ stwierdził, iż zgodnie z podjętą uchwałą Zarządu nr 92/2011 z 

dnia 21.09.2011r. została powołana komisja składająca się z audytorów wewnętrznych i pracownika 

Starostwa. Obecnie, trwa procedura pokontrolna. Dodał, że po trwającej dwa miesiące kontroli (październik, 

listopad 2011r.) został sporządzony protokół, do którego strona kontrolowana zgłosiła zastrzeżenia. Ponadto, 

stwierdza się w nim, że sytuacja w ZOZ nie jest zła i  to zagadnienie zostanie przedstawione w najbliższym 

okresie. 

 

2) Odnośnie drzew nasadzanych na odcinku  Nibork Drugi -  Wólka Orłowska odpowiedzi udzielił Dyrektor 

PZD p. Jacek Dłuski. Stwierdził, że od 13.12.2012r. biegnie nowy 3 letni okres gwarancji wynikający z 

podpisanej umowy i kodeksu cywilnego.  

 

3) Odnośnie pozyskanych środków przez szkoły, zabrał głos S. Knapiński. Stwierdził, że nasze szkoły aplikują 

do różnych programów, nie tylko unijnych. Teraz nie jest w stanie dokładnie odpowiedzieć, jakie to są 

programy, czego dotyczą i o jakie pozyskane środki chodzi. Stwierdził, że szczególną uwagę szkoły zwracają 

na udział w projektach bez wkładu własnego.  I tak, w tym roku ZSO pozyskało środki chyba z 3 projektów a 

ZSRiO w Jagarzewie z 4. P. S. Knapiński zaznaczył, że w najbliższym okresie zostanie przygotowana 

informacja, które szkoły  i w jakich projektach brały udział.  

 

4) Na wniosek p. G. Napiwodzkiego sprawę umorzenia należności w CKP przedstawił Dyrektor CKP  p. 

Jarosław Kwiecień. Stwierdził, że zgodnie z obowiązującą uchwałą Rady Powiatu Nr  XLIII/251/10 w 

sprawie zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Powiatowi Nidzickiemu oraz 

jego jednostkom podległym, a także wskazania organów i osób do tego uprawnionych z dnia 29 

października 2010r. wystąpił z wnioskiem do Zarządu o podjęcie działań w sprawie umorzenia 

należności względem CKP. P. J. Kwiecień zaznaczył, że dotyczą one niezapłaconych faktur 

wystawionych jeszcze przez Gospodarstwo Pomocnicze na zakup paliwa. Są przypadki - jak 

zaznaczył p. Kwiecień, że  mimo wyroku sądowego i tytułów komorniczych ponawianych 

systematycznie co pół roku (np. p. ……………..– brak majątku, adresu pobytu) należność w 

wys. 26 620zł za zakup ok. 6000 l. oleju napędowego do dnia dzisiejszego nie jest ściągalna. Tak 
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więc w tym przypadku mowa jest o kwocie 26 620zł mniej więcej na 6 000litrów paliwa a nie o 

11000 litrach paliwa. 

 

P. K.Skurczyński stwierdził, że ktoś tu zaniedbał swoich obowiązków na stanowisku pracy. 

P. S. Rabczyński dodał, że są wyroki sądu, tytuły komornicze, co tu debatować, rozumie, że 

dyrektor walczy o swoje. 

 

Ad.11 

P. E. Rozmus, zwrócił uwagę, że z prasy dowiedział się o obchodach 20 – lecia ZSZiO w Nidzicy. Pyta więc -jak to się 

stało że radni nic o tej uroczystości nie wiedzą , czy to jest lekceważenie radnych, dodał, że jedni dostali zaproszenia a 

inni nie, o co chodzi? 

 

P.S. Knapiński wyjaśnił, że w związku z rocznicą wyzwolenia Nidzicy został przeprowadzony turniej koszykarski 

uczniów ZSZiO, przy okazji zorganizowano święto szkoły, które w gruncie rzeczy było nielegalne. 

 

P.S. Rabczyński dodał, że przyszła Europa dwóch szybkości, są święta nieoficjalne i oficjalne. Rozumie pana E. 

Rozmusa, że został pozbawiony, jeśliby chciał uczestnictwa w obchodach święta szkoły. Dodał, że organem 

założycielskim jest rada, ja – dodał p. Rabczyński,  jako emeryt tej szkoły otrzymałem zaproszenie. Ponadto stwierdził, 

że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie powinna 

zająć się tym tematem, rozumie pretensje p. Rozmusa i uważa, że pewne ustalenia powinny zapaść. 

 

P. E. Rozmus stwierdził, że chyba nic nie stracił, organizatorom chyba chodziło o kontrimprezę jaką robił tego dnia 

burmistrz. 

 

P. P. Bukowski dodał, że zdarza się czasami, że ktoś o czymś zapomni, po za tym uważa, o takich sprawach można  

dyskutować na komisjach. Uczniowie i nauczyciele robią święta a takie przeoczenie nie powinno nas obrażać. 

Proponuje na ręce Przewodniczącego złożyć wniosek, sesja to nie miejsce i czas na takie rozmowy. 

 

P.G. Napiwodzki stwierdził, że jako radni otrzymują wiele zaproszeń na różne imprezy organizowane przez różne 

jednostki, ponadto zgodził się ze stanowiskiem p. Bukowskiego, że nikt nie powinien się obrażać, jeśli ktoś kogoś 

przez pomyłkę zapomni zaprosić. 

 

P. P. Bukowski dodał ,że były takie sytuacje, że radni nie przychodzili na organizowane uroczystości. 

 

P. Z. Napiórkowski zmieniając temat stwierdził, że w ostatnim czasie miał możliwość korzystać z ambulatorium ze 

względu na uraz kolana. Dodał, że z takich usług od 10-15 lat nie korzystał. Stwierdził, że wiele się zmieniło, obsługa 

jest miła i profesjonalna, tylko pogratulować. 

 

Przewodniczący Rady p. G.. Napiwodzki zaprosił Radnych na posiedzenie komisji stałych na dzień 8 lutego 2012r. na 

godz. 13
00

 w sprawie analizy wniosków pokontrolnych AWA MEBEL. Dodał, że obecność jest obowiązkowa. 

 

P. S. Skurczyński  - prosił o rozważenie jego sugestii, aby pracownicy PZD  odśnieżający drogi w trakcie silnych 

mrozów  mogli zjechać z trasy, rozgrzać się i wypić herbatę. 

 

P. S. Skurczyński poruszył kwestie podpisanej umowy najmu sali lekcyjnej  za 50 zł miesięcznie przez 

ZSRiO w Jagarzewie, że należy coś w tym temacie zrobić. 

 

P. Skarbnik  stwierdziła, iż na Zarządzie podjęto decyzję ponownej analizy zawartych umów, księgowa z 

w/w placówki na nowo wyliczy stawki. 

P. S. Skurczyński zwrócił uwagę na treść pisma CKP w sprawie najmu miejsca parkingowego dla firmy 



 - 6 - 

EWA TRAWEL. Spytał czy nie ma tu pomyłki w dacie.  

P. J. Kwiecień odpowiedział ,że faktycznie jest pomyłka w dacie. Powinna być data 01.01.2012r. 

P. S. Rabczyński był ciekaw, czy zostaną podjęte kroki w sprawie zmiany umów na dzierżawę gruntów 

zawartych przez  ZSRiO w Jagarzewie. Dodał, że nie może być tak, że ktoś użytkuje grunt a ktoś inny – 

właściciel gruntu uzyskuje  z tego tytułu  korzyści w formie dopłat.  

P. Skarbnik stwierdziła, że ta kwestia była omawiana na Zarządzie, zdaje sobie sprawę że jest to 

poważna sprawa, którą należy niezwłocznie uregulować. 

P. S. Rabczyński dodał, że w tej sprawie powinny jak najszybciej zapaść konkretne ustalenia, w których 

będą określone zasady dzierżawy gruntów. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Rady o godz. 13:50 zamknął obrady sesji. 

   

Na tym protokół zakończono. 

   

Protokołowała: 

Anna Załoga 

                                            Przewodniczący Rady 

 

                                (-) Grzegorz Napiwodzki 

 

 

  


